
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 641
Vil ministeren kommentere artiklen ’Folketinget blev ikke taget med på råd, da Kollerup
fratog visse virksomheder retten til lønkompensation’ fra Berlingske den 27. juli 2021,
herunder udtalelsen »Det er et demokratisk problem, at der reelt ikke kan kobles et
politisk flertal til at indføre, at virksomheder i konflikt ikke kan få lønkompensation«,
samt redegøre for ministerens vidtgående ændring af bekendtgørelsen, der præciserede
reglerne for lønkompensation på trods af manglende lovhjemmel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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